



Styrelsemöte

Handbollspojkarna i Tibro

Närvarande: Kristian Lagerström, Kenneth Pålsson, Magnus Pettersson, Mathias Hammar, Jessica Andersson, Lars Klint, Niklas Dahl, Magnus Pålsson, Stefan Kling

§1 Öppnande av möte

Kenneth välkomnar och öppnar mötet

§2 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes

§3 Val av justerare

Lars Klint

§4 Tidigare protokoll

Tidigare protokoll lästes igenom

§5 Inkomna skrivelser

13 augusti 18.00 är det sporthallsmöte. Mycket viktigt att vi har bra representation där. Fredric, Limmot och Mathias representerar. Tygrikesnatta 3-6/1 i Kinna. Kallelse till årsmöte i VHF 29/8 i Skövde. Peter och Stefan representerar HP Tibro.

§6 Ekonomi

Ca. 59000kr på kontot. Vi har inte aktuella siffror tillgängliga för övriga siffror.

Gunta har tagit fram ett kompendium med information alla tittar noggrant på det och ger förslag på kompletteringar. Här får alla i styrelse bakläxa – alla ger feedback till Gunta innan han är tillbaka från semestern.

§7 Seniorverksamheten

Träningsstart 5/8 19-20.30. Fredrik Henricsson kommer att hålla i träningarna. Under augusti kommer det bli träning 2 dagar/vecka (mån & ons). Vi hoppas på att vi kan få ut budskapet om att vi är i gång och vilka förutsättningar vi kan erbjuda. Matchdag på söndagar. Vi kommer att ha entré. Juniorerna kommer att köra bil till bortamatcherna. Vi gör en prisförfrågan om busstransporter till de längre resorna. Vi kollar även om det går att samordna med Tibro HK kring några av resorna. Magnus kollar även alternativ till de kortare resorna med minibuss.

§8 Ungdomsverksamhet

BOLLKOLL 1 & 2 vill ha mer än 10 tillfällen under säsongen. P12 (07/08) börjar träna första veckan i september. Födda 10 vill gärna träna 2 pass/vecka.

§9 Utbildning

<http://www.svenskhandboll.se/VastergotlandsHandbollforbund/Sokvarautbildningar/>

Mattias jobbar på att få ihop ett gäng intresserade till utbildningstillfället i Tidaholm. Funktionärsutbildning 5 september i Skövde (förbunds nivå dvs div 2 + USM).



§10 Sponsring

Betalningen av några fakturor har ännu inte ramlat in. Vi försöker snygga till våra sponsorerbidande grafiskt, lagfoto, snygga matchbilder osv tillsammans med Tibro HK så att vi kan arbeta via föräldrar och aktiva. Vi avvaktar med att beställa ett nytt vitt matchställ. Mathias har pratat med Hörnebo Pizzeria om skylt. Jessica kontaktar Millners. Meto tar en ny sväng med MHF. Lars arbetar på Grönsakshuset och kollar med LGT.

§11 Cafeterian

Kenneth kommunicerar med kommunen om när renoveringen skall ske och vilka förutsättningar som finns för att bedriva verksamhet. Ett möte har hållits med de som visat intresse för att driva cafeterian. Kenneth har sökt Denny som är ansvarig för ombyggnationen om vikten av att ombyggnationen sker när det inte är verksamhet i hallen men har inte fått svar. Även innebandyn ska ha del i och ansvara för cafeterian. Helgerna ska fördelas på alla tre klubbar. Vårt förslag är att den förening som tar huvudansvaret kan kompensera genom att få en större del av vinsten. Vi behöver vara tydliga om vad som gäller.

§12 Administration

Gunta har semester tom 19/8. Gunta ansöker om halltider! Vi behöver vara tydliga med att de lag som har seriespel inte ska behöva träna på helger OCH att vi nu behöver tider för BOLLKOLL 1 och 2. Vi har tagit tider kl. 16 och på fredag i många år. A-pojkar studera alla i Skövde och kan inte träna före 17.30

Tibro HK funderar vidare på om de kan köpa lite tjänster från vårt kansli. Hur går det med Föreningspoolen?

§13 Övriga frågor

Lars Klint har bett Gunta att boka upp lite lokaler och Fågelviksköket för att kunna agera vidare kring arrangemang vid Skadevi Cup.

§14 Nästa möte

9/9 17.30 i cafeterian

§15 Avslutande av möte

Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet

Mötesordförande

Kenneth Pahlsson

Protokollförare

Kristian Lagerström

Justerare

Lars Klint
